
Zápis 
z kolegia děkana FŽP z 4.10.2005 

 
Přítomni: Doc. Seják, Prof. Vráblíková, Ing. Richter, Ing. Brůna, Doc. Janoš, Ing. Vosátka, Ing. 
Dolanský, Mgr. Vojtíšek 
 
Omluveni: Doc. Blažková,  
 
Děkan přivítal Ing. Brůnu ve funkci proděkana pro rozvoj a informatiku a Doc. Janoše ve funkci 
vedoucího katedry technických věd a popřál jim úspěchy v práci. 
 
Kontrola z minulých kolegií:  
(z 1.2.2005)  
Bod č. 4. Tajemník fakulty žádá řešitele grantů, schválených a smluvně zabezpečených pro rok 
2005 o zaslání specifikace projektu ( typ / GAČR, PHARE aj./, číslo, název, jméno řešitele,doba 
řešení projektu a přidělené prostředky)  
Pro:hlavní řešitelé  
Termín: nejdéle do 10 dnů po uzavření smlouvy, pokračuje  
 
( z 21.6.2005) 
Bod.č.1: Práce na akreditaci oboru Geoinformatika 
Podklady k akreditaci oboru Geoinformatika byly členům kolegia rozeslány a budou projednány na 
příštím KD. Členové kolegia si připraví připomínky a návrhy na změny. 
Pro: členové KD 
Termín: 18.10.2005 
 
( z 13.9.2005) 
Bod. č 2. Dlouhodobý záměr UJEP na roky 2006 – 2010. členům kolegia byla rozeslána aktuální 
verze DZ. Děkan upozornil, že v současném znění DZ je podporováno subjektivní přerozdělování 
prostředků rozpočtu na součásti. KD doporučuje vypustit odstavce „Z hlediska nárůstu ...“ na straně 
páté a „Při sestavování rozpočtu …“ na straně 10 pro nesoulad s rozpočtovými pravidly. Děkan 
požádal o zaslání dalších konstruktivních připomínek od členů KD do 6.10. do 12h. Konečná 
podoba DZ UJEP bude projednána na kolegiu rektora 7.10. 
Pro:  členy KD 
Termín.  6.10.2005 do 12h 
 
Bod.č.4.  Posouzení možného zapojení FŽP v návrhu Výzkumného  centra(1M) 
Pro: členy KD 
Termín: 6.10.2005, do 12.00 
 
 
Bod č. 5. Cena ministryně MŠMT pro vědecké pracovníky –návrhy.  
Pro: vedoucí kateder 
Termín: viz. Interní termín 
 
Bod č.6. Cena rektora UJEP v roce 2005 pro studenty a pracovníky V a V. Podmínky viz.stránky 
UJEP. Připravit návrhy. 
Pro: vedoucí kateder 
Termín: do 30.10.2005  
 
Nové: 
Bod č. 1: Výuka PVP a VP 
Na podnět prof. Vráblíkové proběhla diskuze k obsazenosti PVP a VP studenty a k efektivnosti 
jejich výuky. Pro nízký počet studentů bude nutné některé předměty zrušit. Pro příští kolegium 



vedoucí kateder připraví přehled skutečného počtu studentů na předmětech a přehled úvazků a 
vytížení jednotlivých pedagogů.  
S ohledem na včasnou kontrolu počtu zapsaných studentů na PVP a VP bude pro příští ak. rok 
vhodně upraven harmonogram zápisů. 
Dále bylo KD informováno o novém kurzu konverzační angličtiny. Ing. Brůna rozešle informativní 
email všem studentům o možnosti dodatečného zápisu na tento kurz. 
Prof. Vráblíková dále navrhla kontrolu souladu vyučovaných předmětů se studijním plánem v době 
akreditace. 
 
Bod č. 2: Konání vědecké rady 
KD navrhlo termín zasedání vědecké rady FŽP na čtvrtek 3.11.2005. Vědecká rada UJEP je svolána 
na 25.10. 2005. 
 
Bod č. 3: Imatrikulace 
Imatrikulace v Ústí se budou konat 6.10. ve 13h. Proděkan pro studium rozeslal program 
imatrikulací a žádá vedoucí kateder, aby zajistili dva pedagogy z každé katedry. Imatrikulace v 
Mostě budou konány 19.10. Ing. Brůna a tajemník zabezpečí vhodné prostory pro jejich konání, 
včetně potřebného vybavení. 
 
Bod č. 4: Státní závěrečné zkoušky 
Ing Richter informoval o termínu konání SZZ s rozdělením 8.11. (studenti KTV) a 9.-10.11. 
(studenti KPV). SZZ se budou konat v místnosti 211. 
 
Bod č. 5: Stravování v Mostě 
Proděkan pro studium informoval o stížnosti studentů v Mostě na vysokou cenu obědů. Vedení 
fakulty bude zvažovat otázku možných dotací pro stravování těchto studentů. 
Pro: tajemník 
 
Bod č. 6: Rozdělení prostředků na specifický výzkum 
Rozdělení prostředků bude ponecháno v kompetenci řešitelů, kteří tyto prostředky získali. 
 
Různé: 

• Děkan informoval o získaném tříletém projektu na zpracování koncepce ochrany přírody v 
Ústeckém kraji, který bude řešen ve spolupráci ÚPV a FŽP. 

• Ing Richter informoval o proběhlé konferenci Bezpečnost v chemickém průmyslu, jež byla 
konána v aule rektorátu. Dále informoval o chystaném 58. sjezdu chemických společností v 
Ústí nad Labem (září 2006). V obou případech se fakulta aktivně podílí na organizaci obou 
akcí. 

• Dále upozornil na ukončenou platnost starých průkazů do knihovny (do 30. 9.). Knihovna 
dále provádí revizi knihovního fondu a předala na katedry seznam literatury splňující 
kritéria pro vyřazení 

• prof. Vráblíková se dotázala na přípravu Acta Oecologica 
• doc. Janoš informoval o slavnostním otevření nové společné chemické laboratoře ve 

VUAnCh 
• ing. Brůna upozornil na nedostatečnou aktualizaci webových stránek fakulty a požádal členy 

KD o zasílání nových informací včetně aktuálních informací z kateder. 
 
Termín konání příštího kolegia děkana  bude 18.10.2005 od 9.00. 
 


